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Bilag 2 
 

Meddelelser fra ledelsen 

 
Byggesagen 
Jacob fra Lokalavisen har henvendt sig vedr. byggeriet. Han ønsker at komme i dialog med 
skolebestyrelsen. 
Kunststofbane 
Vi har sandelig fået bevilliget en kunststofbane til eleverne af KFF. Det er vi glade for, men samtidig vil vi 
gerne arbejde med bæredygtighed. Vi er i færd med at planlægge et møde vedr. kunststofbanen. Måske 
kan vi få både bæredygtighed og mere driftsikker græsplæne på én gang 
 
Kvalitetsrapport 
Skolen har modtaget 1. udgave af kvalitetsrapporten. Vi mangler dog en del data fra 
Undervisningsministeriet, som er afgørende for de skriftlige kommentarer, som skolen skal skrive i 
rapporten. Alle skoler har derfor fået udsættelse til d. 29.11. Det betyder, at vi kan nå at behandle 
kvalitetsrappporten på SB-mødet d. 28.11. (Mikkeline har dog lovet, at hun skriver udkast til 
skolebestyrelsens bemærkninger inden da) Elevrådet skal som noget nyt også komme med deres 
bemærkninger i forhold til deres fokusområder. 
 
Ny skolestruktur 
Politikerne har besluttet, at der skal arbejdes med en ny skolestruktur. Det er dog kun i forbindelse med 
kommende nybyggerier, at der skal kigges på nye løsninger – fx grund- og overbygningsskoler. Det er de 
enkelte områder, der arbejder videre med implementeringen 
 


